
                                                           

                                                                       

                                                               

Møde  Torsdag den 30. maj 2024 kl. 18.00 

Afholdes hos Lissi, Trankær Vænge 102 

Deltagere  Bestyrelsens medlemmer, suppleanter 

Afbud  
 

 

Dagsorden 
 

 
 
1. Bemærkninger til den udsendte dagsorden. 

 
2. Endelig godkendelse af sidste mødes referat 

 

3. Kassereren 

• Generel orientering fra kassereren 

 
4. Grønne områder 

• Status: Beskæring, hvor det er svært at komme til med plæneklipperen 

• Reparation af græs 

 
5. Veje. Stier, skilte 

• Reparation af asfalt 

• Rengøring af bænke 

• Udskiftning af områdeskilte 
 

6. Snerydning  

• Skade fra snerydder – Rosenhaven 

• Forespørgsel på gennemgang med snerydder for at få bunker placeret. 
 

7. Hjemmesiden 
Generel opdatering 
 

8. Kommende mødedage 
 

9. Ekstra ordinær generalforsamling 

 

• Dato 

• Dagsorden 
i. Vedægtsændring (1. valg)? 
ii. Valg af bestyrelsesmedlem 
iii. Frigive midler til reparation striber 

• Praktisk 

 

 



 
10. Eventuelt 

• Status – Dronebilleder 

• Plan for marken 

• Grundskyld – fællesarealer 

 

 

 
 
Ad pkt. 1 
 
Der var ingen kommentarer til den udsendte dagsorden. 
 

 

Ad pkt. 2 
 
Referatet fra best.mødet den 29. april 2024 blev godkendt og blive lagt på hjemmesiden. 
 
 
Ad pkt. 3 
 
Kassereren kæmper stadig med at blive bilagsfri, det giver lidt problemer. Der er en forening, der 
mangler at betale kontingent. 
 
 
Ad pkt. 4 
 
Thomas har været på rundtur med Vestervig, om de udfordringer der er. Der er 5 småting, der skal 
laves: 
 

• På stykket ved marken er der hjulspor, det beder vi Christian Vig om at ordne. 
• Hjulspor ved Læbæltet overfor fodboldbanen har en af beboerne ordnet. 
• Ved stamvejen er der blevet kørt inde i rabatten, det beder vi Christian om at ordne. 
• Træerne ved den lille sø ved Bocentret, skal Bocentret selv holde, Grundejerforeningen slår 

græsset. 
• Bag boldbanen, op mod naturlegepladsen trænger læhegnet til at blive klippet. Thomas 

”Giv et prej til kommunen”. 
• På stamvejen ligger der noget kvas. Det er de 2–3 private huse, der skal stå for det 

 
 
Ad pkt. 5 
 

• Peer har kontaktet firmaerne Pankas og Munch vedr. tilbud på renovering af revner i asfalten. 
Firmaerne skal komme og vurdere, om det kan betale sig at renovere revner i asfalten, eller 
vi skal vente til hele vejen skal have nyt asfalt. Det forventes, at der hæve op til ca. kr. 300.00 
fra Vejfonden. 

 

• De 4 bænke: 2 ved kirsebærlunden, 1 ved Trankærgårdsvej og 1 ved stien ned til søen. Der 
vil blive indhentet tilbud på en pris på oliering af bænkene. 

 

• Udskiftning af områdeskilte vil ske snarest. 

 

 
 
 



 
 
 
 
Ad pkt. 6 
 
Thomas kontakter firmaet Aros og Christian for tilbud vedr. snerydning af veje og stier for perioden 
2024/25. Der vil senere på året blive en gennemgang af, hvor sneploven kan samle sneen i sne-
driver, hvor det genere mindst. 
 
 
Ad pkt. 7  
 
Hjemmesiden kører stille og roligt. 
 
 
Ad pkt. 8 
 
Næste mødedag den 1/7 2024 hos Peer 
 
 
Ad pkt. 9 
 
Der vil blive afholdt en ekstraordinær generalforsamling ultimo august 2024. 
 
 
Ad pkt. 10 
 

• Der vil snart komme nye dronebilleder op. 

• Der er intet nyt vedr. plan for marken 

• Grundskyld på fællesarealet er der intet nyt. 
 
 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


